
SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2016-2017)

19 January 2017

Dear Parents,

Circular No. 29

Taster Classes for NSS Mathematics – Extended Part

The NSS Mathematics curriculum consists of an optional Extended Part which is designed for students who

need more mathematical knowledge and skills for their future studies and careers.  The Extended Part will

be offered to S5 and S6 students.  In order to give S4 students better understanding of the Extended Part,

the Mathematics Panel will hold 2 sessions of Taster Classes for each Module. The details are as follows :

Module 1 Module 2

Date & Time : 21-2-2017 (Tue) 3:40pm – 5:15pm

23-2-2017 (Thu) 3:40pm – 5:15 pm

Date &Time : 21-2-2017 (Tue) 3:40pm – 5:15pm

2-3-2017 (Tue) 3:40pm – 5:15pm

Venue :        ILC Venue :      ILC

Students can choose to attend the Taster Classes for one or both modules.

Please kindly return the reply slip on or before 6 February 2017 to show your child’s preference in attending
the Taster Classes.

A formal application for taking the Extended Part in S5 (2017-2018) will be arranged in May 2017.
Students will be screened on the basis of their overall academic performance. Please note that the
attendance at the Taster Classes is not a pre-requisite for taking the Extended Part in S5.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)
Principal

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Reply Slip

Circular No. 29
Taster Classes for NSS Mathematics – Extended Part

Name:  ______________________________ Date: ______________________________

Class:  _________________________( )

Dear Ms Chim,

I understand the content of circular 29 (2016-2017)
*□ and my child will attend the Taster Classes for
□ Module 1, □ Module 2.

*□ and my child will not attend any of these Taster Classes.
Yours sincerely,

Signature of Parent
*Please put a 「」in the appropriate box



順利天主教中學

學校通告 29 (2016–2017)

新高中數學課程延伸部份體驗課

敬啟者：

新高中學制的數學課程中，除必修部份外，另設延伸部份，特為日後進修及工作中，需要更多數學知

識和技能的學生而設。而本校中五及中六設延伸部份課程。為此，學校將為各單元舉辨體驗課，讓中

四學生了解延伸部份的內容。體驗課的詳情如下︰

單元一 單元二

日期及時間:

地點：

21-2-2017 (星期二) 3:40 – 5:15
23-2-2017 (星期四) 3:40 – 5:15

ILC

日期及時間:

地點:

21-2-2017 (星期二) 3:40 – 5:15
2-3-2017 (星期二) 3:40 – 5:15
ILC

學生可以選擇參加其中一個單元或所有單元的體驗課。

請於二零一七年二月六日或之前，就 貴子弟之選擇意向，填妥及交回以下回條。

中五 (2017-2018) 修讀延伸部份課程之申請程序將於二零一七年五月期間舉行，學校會就學生的整體

學業表現來考慮其申請。是次體驗課不會是修讀延伸部份課程的必須條件。

此致

貴家長
順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟
二零一七年一月十九日

回 條

學校通告 29 (2016-2017)

新高中數學課程延伸部份體驗課

姓名：__________________________ 班別：____________________(     )

敬覆者：貴校來函有關通告事宜已悉。

*□ 敝子弟將參加以下的延伸部份體驗課。

□ 單元一 □ 單元二

*□ 敝子弟將不會參加延伸部份體驗課。

此覆

順利天主教中學詹校長

家長或監護人_______________簽署

二零一七年 月 日

*請在適當的方格內加上「」


